
NOVOLETNE
RAZGLEDNICE

Bliža se novo leto, ko bomo spet vse začeli znova, ko
bomo lahko z novim zanosom premagali ovire, ki jih
letos nismo uspeli. Mnogo imamo želja, osebnih, pa
tudi takih, malo širših. Tokrat smo v krajevnih skup-
nostih povprašali, kaj pričakujejo v letu 1975, kaj si
najbolj želijo. Odgovore predstavijamo s fotografijami.
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KRAJEVNA
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»BORIS
KIDRIČ«

Osnovna šola Mirana Jarca ne more veC sprejeti vseh'
otrok, zato bo nujna nova šola, v katero bodo hodili pred-
vsem otroci novega nasdja ob Crtomirovi ulici. Solo
bodo agradili ob vzgojnovarstvenem zavodu, kjer so zdaj i
barake »Soseske«, ki se bo preselila. Prostor že priprav- j
ljajo za gradnjo, obfiani pa želijo, da bi z gradnjo tudi j
čimprej pričeli.
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BERIČEVO
BRINJE

Naselje ni urbandstično urejeoo in tako ljurije odhaijajo
z vasi ali pa se odločajo in po6tavljajo nove hiSe brez
potrebne lokacijske dokumentaciae. Zato vsi pridakujejo
urbanistično ureditev naselja. IVrtem ne bomo na vsakera
korai-u srefiaivali »femih graden̂ j« kot sta na sliki iz Brinja.
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ČRNUČE —
NADGORICA

čmučani imajo preoej utemeljenih ielja in težko se Je
bilo odloditi, kaj najteže pridakutjejo v letu 1975. Sola je
ie zdavnaj premajhna, cesta Ceneta Stuparja še vedno
ni asfaitirana in tamkaj&nji prebivalcd požlrajo kupe pra-
hu ali gazijo po blatu, pa Se bi lahko naStevali. Na sliki:
premajhna je tudl trgovlna v spodnjlh Cmučah, kjer
nd dovolj prostora ne za žlvila, ne za kupce.
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BEŽiGRAD

Dom krajevne Skupnoeti gosti tudJ Glasbeno šolo, občin-
sko konferenco Zveze socialistiftne mladine, Družtvo upo-
fcojencew ifcd. Leeena stavba je že precaj stara, poleg tega,
pa je pretesna za vse, ki bi v njej potrebovali prostor.
Zato upajo, da jim bo novo leto prineslo vsaj ssačetek
priprav na pridobitev novih prastorov za deloyanje drui-
bemopolatičrnh organizaoij.
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DOL

Gasilci iz Dola so zelo prlzadevnl, tal pa za svoje delo
nlmajo primemih prostorov, saj je v njttiovem doniu
res premalo prostora za delovanje društva. Zato si ga-
silci, pa tudi ostali Dolani želijo nov, večji gasilskl dotn;
seveda pa je želja še mnogo: ureddti bi bdlo treba okolico
6ole itd.
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POSAVJE

Krajevna skupnost ima IB dneva v dan več ^rebivalcev.
Tu rastejo moderne soseske BS-7 in BS-3, ob tern pa je
še vedno nekaj precej neurejenih predelov. Med te sodi
tudi neurejena Tesovnikova ulica v Mali vasi, ki bi jc
bilo treba dimprej razširiti in asfaltirati.
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STADION

2elja, ki ni sanio želja, ampak resniftna potreba kra):v
nov Stadiona, pa tudl občanov Bežigrada in meSčonov
Ljubljane: železniSke zapomice na Samovi so spiižčerie,
avtomobilisti pa ob njih izgubljajo živce in čas. Z grad-
nijo podwea bodo vendarle pničeli, vsi pa upajo, d& bodo
dela tekla brez zastojev in h l t ro . . .
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SAVLJE-KLEČE

iajevnl ^upnosta bo sicer treba nekaj posegov ko-
munalnih graditeljev, ki bodo terjali več denarja. Med
cenejše pa sodi uredltev naselja. Estet.ski videz Savelj
kazijo tudi drvainice na sliki, kt bi ,iih bilo treba čimprej
odstranili.
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AVSKO
IASELJE

Kljub finanfinim težavam so že pričeli z gradnjo novega
donia družbenih organizacij. Organizacij je na terenu veli-
IEO — od krajevne konference SZDL, Zveze rezervnih vo-
Jašldh sfarešin, do tabomitov, članov TVD Partizan jn
drugih. Vsi so zelo aktivmi, zato upajo, da bodo kmalu
tudi dobili primerne prostore za delo.
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ŠENTJAKOB
PODGORICA

Krajaiii i>p,,: piK••ikajejo novo leto, fieprav vedo,
da jim vseh želja najbrž ne bo izpolnilo. Potrebujejo novo
trafo postajo, dom krajevne skupnosti propada in nika-
kor ni primeren za delo družbenopolitidndh organizacij,
pritožujejo pa se tudi mladl, kj morajo nogomet igratl
kar na cesti — športnega jgrižča v šentjakobu letos še nx.
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TOMAČEVO
JARŠE

Krajani ob Savi imajo morda najvefi problemov v naSl
občind. Teži jih neurejeno barakarsko naselje, skrbe jih
dogodki na hipodromu, avtobus v naselje §e vedno no
vozi, otroci pa nimajo kam v Solo. Poleg tega je prob-
lem še odvažanje smeti, pa preozka tn že zelo slaba
cesta. Morda bodo v letu 1975 razširild in obnovili vsaj
to.


